
 

 
 

ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 7 de juliol de 2020 -  20.30 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Rosa Forné; Joan Ridorsa; Jordi Vallhonesta; Elisa; 
Quim Pagès; Mariona Guillén; Anna Olivé; Jordi Raig; Antoni Comajuan; Jordi Gómez; Núria 
Ferré; Anna Bassols; Quim Colominas (secretaria) 
 
Excusen assistència: Dídac Heredia; Quim Ponce; Verònica Díaz; Jofre Jovellar; Anabel 
Pérez 
 
La presidenta del Consell, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.30 hores. 
 

1. Explicació sobre el Pla d’Acció Cultural de Sant Celoni i La Batllòria (PAC). 
L’Anna Bassols, tècnica de Cultura de l’Ajuntament, exposa que s’ha redactat el PAC, 
que es troba en esborrany avançat i que es presentarà oficialment a la Tardor. 
Desenvolupa l’origen: voluntat que l’acció cultural al municipi compti amb objectius 
clars, amb línies d’actuació  ben definides, estigui ben planificada i desplegui projectes 
efectius. I amb un denominador comú: la cohesió social. 
 
Pel que fa la Batllòria les línies coincideixen amb les de Sant Celoni, per bé que amb 
aspectes singularitzats. 
 
Com a objectiu general es planteja treballar el sentiment de pertinença i de comunitat a 
la Batllòria. 
 
I com a objectius estratègics: 
 

 Crear una oferta cultural de qualitat per incentivar la participació i incrementar 
la cohesió social. 

 Potenciar la creació local i atreure creadors del Baix Montseny 

 Millorar la comunicació entre l'administració i els ciutadans i entre 
l'administració i les entitats 

 Promoure l'associacionisme 

 
També s’apunten alguns exemples dels objectius operatius: 
 

 Preparar una programació cultural estable i variada seguint els eixos 
estratègics del PAC (arts escèniques, arts plàstiques, patrimoni cultural i 
natural, llengua i literatura) i que inclogui també actes d'entitats i artistes locals 

 Crear un programa de residències artístiques als equipaments culturals (Unió 
Batllorienca, carrer Major) per tal d'acollir els artistes locals i atreure creadors 
del Baix Montseny 

 Involucrar els joves en el projecte de crear un Cau a la Batllòria 
 

 
El Consell de Poble tindrà un paper estratègic en el desplegament del PAC 
 

2. Festa Major de d’Estiu: la presidenta explica que es farà una festa marcada pels 
condicionants de la COVID i, per tant, amb un caire molt preventiu. Actualment s’està 
acabant de confeccionar la programació, que excepcionalment serà elaborada 



 

 
 

íntegrament per l’Ajuntament, amb l’objecte de fer possible aplicar les mesures de 
seguretat i higiene adequades. En breu es presentarà públicament. 
 
Es planteja un cert debat sobre l’oportunitat o no de celebrar la Festa Major. Altres 
municipis han decidit no tirar-la endavant per evitar riscos. En general però s’estima 
que fent un bon seguiment dels protocols, és correcte organitzar-la i que és una bona 
oportunitat per recuperar vincles comunitaris després del confinament, fent-ho de 
manera endreçada i segura. 
 

 
3. Comissions i grups de treball. 

 
En Quim Colominas exposa la configuració de les comissions específiques i dels grups 
de treball de projectes, per tal que tothom estigui situat i, alhora, es puguin considerar 
incorporacions. El resultat és el següent: 

 

 Comissió de Cultura i Festes: Elisa Alarcón; Jordi Raig; Jordi Prat; Dídac 
Heredia; Verònica Díaz, Montse Morillo; Núria Ferré; Jordi Vallhonesta; Rosa 
Forné; Lorena Carroza; Jennifer Carroza; Agustí Muñiz. 
 

 Comissió d’Esports: Jofre Jovellar; Antoni Comajuan; Mariona Guillén 
 

 Comissió d’Educació, Comunitat i Desenvolupament: Berta Martín; Sergi 
Manso; Joan Ridorsa; Anabel Pérez; Mariona; Anna Olivé 

 

 Comissió de Territori i Seguretat: Quim Ponce; Jordi Gómez; Quim Pagès; 
Sebastià Marmolejo. 
 

 GT Parc del Camí Ral: Jofre Jovellar; Jordi Prat; Jordi Vallhonesta; Verónica 
Díaz; Elisa; Anna Olivé 
 

 GT Pla d’usos d’equipaments: Sergi Manso; Antoni Comajuan; Quim Ponce; 
Mariona Guillén; Anna Olivé; Quim Pagès 
 

 GT Consultori mèdic: Rosa Forné; Joan Ridorsa; Jordi Raig 
 

 GT Carril bici: Jofre Jovellar 
 

 GT Vestidors camp de futbol: Jofre Jovellar; Antoni Comajuan 
 

 GT Parc 1 d’octubre: Núria Ferré; Antoni Comajuan; Anabel Pérez; Verònica 
Díaz; Anna Olivé 

 
 

4. Estat de projectes i accions: 
 

La presidenta dona compte de l’estat de diversos projectes i accions: 
 

 Neteja viària: pròrroga del contracte. Pel setembre entrarà en vigor. Es 
comptarà amb una persona operària afegida a l’equip que centrarà l’actuació 
en la retirada d’herbes. Així la resta d’operàries no hauran de fer aquesta feina i 
es podran centrar més intensament a la neteja convencional. 
 

 Rotonda C35: el projecte executiu està redactat i es compta que la Generalitat 
licitarà en breu. Garantirà el pas de vianants accessible i millorarà notòriament 



 

 
 

la seguretat. El drenatge de la riera del Sot gran no experimentarà 
modificacions, per tant, no s’accentua en cap cas, el risc davant avingudes. 
L’actuació forma part d’un projecte més ampli de millora de la C35, que s’anirà 
aplicant en els propers 2-3 anys. 

 

 Enllumenat Camp de Futbol: durant el mes de juliol s’executaran els treballs. 
Garantida la il·luminació per a l’inici de temporada. 

 

 Coberta pista esportiva: només falta instal·lar els elements protectors dels 
muntants de l’estructura i netejar l’espai. La manca de seriositat de l’empresa 
no permet assegurar terminis, però es considera que dins del mes de juliol, per 
volum de feina, podrà lliurar-se l’obra. 

 

 Carril bici: la Generalitat ja ha licitat la redacció del projecte executiu.Tot va fent 
el seu curs adequadament. El traçant és per la banda de la Tordera. 

 

 Consultori mèdic: de moment la Generalitat no obre consultoris petits i es 
presta el servei des dels CAP. A la Tardor es comptarà amb el projecte 
executiu d’adequació de Les Casetes i durant el 2021 es farà l’adequació 
(abans s’haurà habilitat espai al Centre Cívic del carrer Major, per acollir les 
persones que fan tallers a Les Casetes). 

 
 

5. Precs i preguntes 
 

 Pudors químiques al sistema de desguàs d’habitatges: membres del Consell, 
veïns de l’àmbit amb afectació, expressen preocupació perquè es mantenen 
episodis detectables a l’interior dels habitatges. Des de l’Àrea de Territori s’ha 
demanat si és possible contactar amb les persones afectades per poder 
investigar al respecte. Jordi Raig i Jordi Vallhonesta, s’hi mostren disposats. 
 
En Quim Pagès diu que, periòdicament, també es detecta olor de gasoil a un 
embornal del final del carrer Major. S’ofereix per ajudar a investigar-ho. 

 

 Velocitat de vehicles amb generació de risc 
 
La Núria Ferré, amb assentiment d’altres membres expressa preocupació per la 
velocitat i males pràctiques de vehicles a prop del seu domicili i també a altres 
punts del poble. Es traslladarà la problemàtica a Seguretat ciutadana per tal 
que s’analitzi la situació i es proposi solucions. 
 

 Accés a Roca Humbert 
 
El vicepresident, Jordi Gómez, relata la inquietud pel fet que joves entren al 
recinte de l’antiga fàbrica i pugen a la teulada, amb el risc que comporta, tan 
per caigudes com per exposició a la Uralita que hi és present de manera 
generalitzada. 
 
Es considera que el recinte està tancat i ningú hi hauria d’accedir. Altrament es 
de complex seguiment evitar-ho. Pel que fa la Uralita, tothom es conscient de la 
seva presència, però s’estima que resta inertizat si no es trenca i s’exposa al 
polsim derivat d’aquesta circumstància. 

 
 
 



 

 
 

Sense res més a tractar la presidenta aixeca la sessió quan són les 22.45 hores. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
 
 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 


